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Delio Rossi, były szkoleniowiec Lazio i Fiorentiny udzielił wywiadu, w

którym odniósł się do krążących od wielu miesięcy pogłosek łączących go z

zespołem Romy.

 

Kontakty z Romą?

Nigdy nie byłem blisko Romy, ani nie kontaktowałem się z kierownictwem

Giallorossich. To co zostało napisane w gazetach nie miało nic wspólnego z prawdą.

 

Zeman i Montella?

Jeśli chodzi o Montellę, przyłączam się do pochwał, których kieruje się wiele pod

jego adresem. Znałem go najpierw jako piłkarza, później jako trenera i mogę

powiedzieć, że jest szkoleniowcem przygotowanym i ciekawym. Fiorentina jest

prawdziwą rewelacją tych 15 ligowych kolejek. Roma musi znaleźć swoją wielkość,

ale w perspektywie jest absolutnie silniejszym zespołem.

 

Zeman się zmienił?

Jestem zadowolony z podejścia trenerskiej wspólnoty, że każdy szkoleniowiec ma

swój sposób bycia i pracy. Na przykład w Salerno od razu wygrałem z ustawieniem

4-3-3, ale później wygrywałem także innymi systemami. Zeman nie zmienił się

wcale, jest zawsze taki sam.

 

De Rossi. Gdzie mógłby grać?

De Rossiego znam dobrze, ale jako przeciwnika. Musiałbym go trenować, aby móc

szczegółowo osądzać. Mogę tylko powiedzieć, że uwzględniając jego

charakterystykę techniczną, ustawiłbym go przed linią obrony. To jego idealna

pozycja.

 

Kto z rzymskiej młodzieży zrobił na Panu największe wrażenie?

Marquinhos najbardziej mnie ekscytuje. Jest uważny, potrafi grać piłką i przede
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wszystkim jest szybki. Posiada ważne dla obrońcy cechy. Lamela ma przed sobą

przyszłość, podobnie jak Nico Lopez, Pjanic i Destro.

 

Fiorentina?

Robi wszystko to, na co zgodziła się ze mną w poprzednim sezonie. Całkowita

odnowa po cyklu, jaki zrobił Prandelli. Kierownictwo Violi zrobiło dobrą rewolucję.

Mogę również powiedzieć, że zawodnicy, którzy przybyli ostatniego lata, zostali

kupieni już w styczniu, jak chociażby El Hamdaoui, Borja Valero czy Pizarro. Sami

jednak woleli zakończyć ostatni sezon w innych krajach.

 

Jovetic?

Prawdziwy profesjonalista z umiejętnością gry jeden na jeden, ale nie tylko. Jest

nowoczesnym napastnikiem z bardzo dobrą techniką. Jest podobny do Vucinica,

różnica tkwi w sile nóg.

 

Podobieństwo do Tottiego?

Ma cechy, które przypominają Tottiego, ale kapitan Giallorossich jest uniwersalny.

 

Gdzie może zajść Roma w tegorocznych rozgrywkach?

Trudno będzie walczyć o scudetto, ale może włączyć się do wyścigu o Ligę Mistrzów.

Musi znaleźć ciągłość, bez wzlotów i upadków.

 

Destro?

Myślę, że jest bardziej elastyczny niż Osvaldo. Trzeba zobaczyć, czy trener

potrzebuje go jako środkowego napastnika czy zawodnika mogącego grać na całej

szerokości boiska. Borini pełnił taką rolę w poprzednim sezonie i mógłby to robić

także Destro w drużynie Zemana.

 

Tachtsidis?
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Grek jest dobrym zawodnikiem na poziomie technicznym, ale wydaje się być nieco

sztywny.

 

Jak ważna jest obecność prezesa w pobliżu zespołu?

Moim zdaniem jest nieistotna. Jeśli kierownictwo jest dobrze zorganizowane, prezes

nie musi wybuchać w szatni, aby uzyskać wyniki.

 

Oferty?

Mam przerwę z wyboru. Genoa? Nigdy się nie kontaktowałem. Były inne oferty z

Serie A, ale nie były one interesujące.
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